
 נכסי העירייה

                     

  22.5.2014מיום  2ישיבת וועדת הקצאות שימוע מס  
      
  ר הוועדה"יו, מר רמי נבון    :נוכחים    
  גזברית העירייה, רינה יוסף' גב        
  מנהלת מח הנדסה, ליאורה סגרון' גב        
  לשכה משפטית, ד שלמה פרץ"עו        

  אחראית נכסי העירייה, אשל ויגי' גב                                        
        
       

  
      

  :על סדר היום
  

  בערד 10חרוב ' סיכום לשימוע בנושא הקצאת ממבנה  ברח
  

צורפו לחומר של , שנערך שימוע 4.3.14בהמשך לישיבה הקודמת מתאריך   : רמי נבון
וכן מכתב ממר אידלמן  15.12.13-ו 14.4.13הוועדה מכתבים מראש העיר מתאריכים 

  .5.3.13מהתאריך  חנוך
  :אני מבקש להביא הצעת החלטה בזו הלשון

  .הוועדה מבינה שיש שימוש במבנה שאינו מתאים להקצאה
  .2003שנעשתה כבר בשנת  בהקצאה כמו כן ישנה בעיה

הוועדה אינה רואה אפשרות להמשיך את ההקצאה הקיימת וממליצה למועצת העיר 
  .על ביטול ההקצאה ופינוי מיידי

  ?האם למישהו יש הצעה אחרת, לעלות להצבעה את הצעתימבקש 
  .לא הועלתה הצעה אחרת

  
  :נערכה הצבעה

  :בעד
  ר הוועדה"יו, רמי

  חברה, רינה יוסף
  חבר, ד חיים שימן"עו

  חברה, ליאורה סגרון
  חברה, ויגי אשל

  
  :החלטה

  
  .ההצעה התקבלה פה אחד

  
  
  
  
  
  

  רמי נבון                                     
  

  ר וועדת הקצאות"ל העירייה ויו"מנכ            

 


